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   اقتصاد کیش- رییس دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان گفت: دانشجویان فکر کنند 
چگونه می توانند برای دوستان، اطرافیان و جامعه خود مفید باشند و برای مفید بودن 

تلاش کنند.
احسان کامرانی در مراسم 16 آذر و روز دانشجو در جمع دانشجویان واساتید این 
دانشــگاه افزود: این آشکار است که مفید و مثبت بودن بهتر از منفی بودن است و 

دوست داشتن دیگران دارای اهمیت بسیاری است.
وی ادامه داد: دانشــجویان در این مســیر خود را از نظر جســمی، روحی و علمی 
تقویت کنند و با ورزش و تفریح های سالم و مفرح انجام دهند و برای لذت بردن 

از خواندن تمرین کنند.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان ابراز کرد: دانشجویان می توانند برای تقویت 
بنیه علمی خود علاوه بر بهره گیری از استادان و کتاب های درسی از مطالعه منابع غیر 

درسی، برخط، دیجیتال و تجربه های دیگران هم استفاده کنند.
کامرانی گفت:  شاید استادی که درس می دهد از نظر دانشجو قوی نباشد اما امروز 
به توسعه فناوری های ارتباطی امکان جستجو در بین میلیون ها منبع برخط علمی 

فراهم شده که می توان از آن ها برای تقویت علمی استفاده کرد.
وی از دانشجویان خواست خود را گرفتار شبکه های اجتماعی و اینترنت نکرده و 
مطالعه داشته باشند و گفت: خواندن مقداری سخت است اما هیچ کدام از این ها 

جای مطالعه را نمی گیرد و به کلاس درس هم بسنده نشود.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان افزود:  آینده کشور و جامعه بدست دانشجویان 
و جوانان امروز رقم می خورد و این شعار نیست، باور شخص اول کشور هم همین 

است.
کامرانی گفت: دانشجویان و جوانان بایستی به توانایی های خود باور داشته باشند و 
مسوولان دانشگاه به عنوان خدمتگزاران در کنار آنان بوده و تلاش دارند زمینه رشد 

و بالندگی شان را فراهم سازند.
وی با اشاره به اینکه دانشگاه ها ۲ سال به علت شیوع بیماری جهانگیر کرونا از دانشجو 
خالی بودند، افزود: امید می رود نیم سال پیش رو دانشگاه ها به صورت حضور باشد، 

دانشجو به دانشگاه روح می بخشد و در این ۲ سال دانشگاه بدون روح بود.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان اشاره کرد: دانشجویان سعی کنند از فرصت 
دانشجویی برای تقویت بنیه علمی استفاده کنند تا در آینده حسرت روزهای رفته 

را نخورند.
16 آذر سال 1۳۳۲ مدتی پس از کودتای ۲۸ مرداد در حرکت اعتراضی دانشجویان 
نسبت به گسترش سلطه استکبار جهانی در ایران، سه دانشجو به دست نیروهای 
شاهنشاهی به شهادت رسیدند؛ دانشجویانی که پس از گذشت 6۸ سال همچنان نام 

و یادشان ماندگار است و رهروان آنان، راهشان را ادامه می دهند.
 با شــهادت سه دانشجوی دانشکده فنی دانشــگاه تهران به نام های »مهدی )آذر( 
شریعت رضوی، مصطفی بزرگ نیا و احمد قندچی« در پی یورش نیروهای امنیتی 
به این دانشکده و مجروح شدن تعداد دیگری از دانشجویان این روز برای همیشه 

در تاریخ ایران ثبت شد.
در این با خون پاک ســه تن از دانشــجویان عزیز در اعتراض به خوی استکباری و 
گسترش سلطه دولت آمریکا به ایران اسلامی، فضای دانشکده فنی دانشگاه تهران 
لاله گون شد. این واقعه خونین، با ماهیت استکبارستیزی، روندی را رقم زد که نتیجه 
نهایی آن تقویت جنبش دانشجویی کشور علیه رژیم پهلوی و قدرت های سلطه گر 
جهانی، حمایت از نهضت اســلامی ایران به رهبری امام خمینی )ره( و مشارکت 
همه جانبه دانشــجویان و اساتید دانشگاه ها در پی افکنی، تثبیت و پیشرفت نظام 

مقدس جمهوری اسلامی بود.
16 آذر نماد خردگرایی، آزادی خواهی و روز تجلیل از مبارزات سرنوشت ســاز 
دانشجویی است و قدم های استوار دانشجو، همواره همگام و همراه با ملت بزرگ 
ایران بوده و دانشجوی این سرزمین به همان اندازه که در عرصه دانش فعال است، 

در صحنه دفاع از کیان و هویت دینی و ملی خود نیز امیدآفرین و فداکار است.
روز دانشجو نماد خودباوری، زمان شناسی و هوشیاری تاریخی فرزندان ایران در 
دانشگاه است. آنچه این روز را وارد تقویم مناسبت های ملی ایرانیان کرده، شهادت 
ســه دانشجوی دانشگاه تهران توسط رژیم طاغوت است. روزی که سه دانشجو 
قربانی شدند تا رد خون آنها برای همیشه در چهره دانشگاه نقش ببندد و همواره نماد 

میهن پرستی، آزادی خواهی و استقلال طلبی فرزندان این مرزوبوم باشد.

رییس دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان:

آینده کشور و جامعه بدست دانشجویان 
و جوانان امروز رقم می خورد

اقتصاد کیش-  سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
گفت: توسعه و پیشرفت جزیره هرمز مورد تاکید مقام معظم رهبری است و توسعه 

آن باید بر مبنای هویت فرهنگی و گردشگری این جزیره صورت گیرد.
علی فیروزی در نشست کارگروه ویژه توسعه جزیره هرمز ، اظهار داشت: باید برنامه 
مدون و عملیاتی برای توسعه جزیره هرمز داشته باشیم که همه ابعاد در این برنامه 

در نظر گرفته شود.
وی تصریح کرد: برنامه توسعه جزیره باید به گونه ای باشد که وظایف هر دستگاه، 
منابع مورد نیاز و تمامی موارد در آن مشــخص گردد تا به اهداف مورد نظر برای 

جزیره هرمز دست یابیم.
فیروزی ابراز داشت: باید فضای مناسب برای سرمایه گذاری در جزیره هرمز فراهم و 
همچنین زیرساخت های مورد نیاز در این جزیره در راستای افزایش جذب گردشگر 

با هدف تامین معیشت و اشتغال مردم ، ایجاد شود.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان افزود: برنامه ریزی 
در جهت برگزاری مجموعه ای از جشنواره های فرهنگی، هنری و گردشگری و 
همچنین معرفی و بازاریابی در جهت رشد فروش صنایع دستی جزیره هرمز، از 

دیگر مواردی است که باید مد نظر قرار گیرد.
جزیره هرمز در فاصله 1۹ کیلومتری جنوب شرقی بندرعباس و در مقابل تنگه هرمز 
واقع شده است که سابقه فرهنگی بسیار غنی در طول تاریخ داشته و در طول قرن ها 

نماد مقاومت و سلطه ناپذیری ملت ایران بوده و خواهد بود.
این جزیره زیبا به بهشت زمین و جعبه مداد رنگی با بیش از ۹۰ طیف رنگی شهرت 
دارد؛ جزیره ای که تمامی رنگ های دنیا یکجا در آن جمع شده و یک تابلوی نقاشی 

زیبا خلق کرده است.
سواحل رنگی، دره مجسمه ها، پرتگاه های صخره ای و سنگی بکر در کنار دریا، 
غارهای دریایی، قلعه پرتغالی ها، دره مجسمه ها، حیات وحش جانوری و دریایی 
مانند آهوان، لاک پشت ها و شقایق های دریایی، آبسنگ های مرجانی، گنبدهای 
رنگارنگ نمکی، پوشش گیاهی بومی و جنگل های مانگرو از جمله جاذبه های 

دینی و گردشگری جزیره هرمز است.

سرپرست معاونت اقتصادی استانداری هرمزگان:

توسعه  و آبا دانی جزیره هرمز 
در دستور کار  است

اقتصاد کیش -  رییس ســازمان جهادکشــاورزی هرمزگان گفت: از ابتدای 
آغازکشــت قراردادی گندم )۲۸ آبانماه جاری( تاکنون یکهزار و 1۰۰ هکتار از 
اراضی این محصول در استان با همکاری مراکز خدمات جهادکشاوزی تحت 

پوشش کشت قراردادی رفته است.
علی باقرزاده همایی روز گذشته  در نشست قرارگاه امنیت غذایی استان افزود: 
بسته سیاست حمایتی از کشاورزان در قالب کشت قراردادی گندم در سطح پنج 

هزار هکتار برنامه ابلاغی استان هرمزگان است.
وی بیان داشــت: کشت قراردادی گندم و کلزا در دستورکار شرکت بازرگانی 

دولتی و سازمان تعاون روستایی قرار گرفته است.
رییس ســازمان جهادکشــاورزی هرمزگان اظهارداشت: باتوجه به ضرورت 
بهره وری اقتصادی به ویژه در حوزه تولید محصولات کشــاورزی، در برنامه 
ســالجاری با همکاری تعاونی روســتایی ارتباط کشاورزان را با کارخانه های 
آرد در دســتورکار اســت که تا کنون زمینه قرارداد خرید  1۰ هزارتن گندم نیز 

فراهم شده است.
باقرزاده همایی بر تاثیر کشاورزی قراردادی در تنظیم بازار محصولات کشاورزی 
تاکید کرد و اظهارداشت: امیدواریم بتوانیم در خصوص کشت های قراردادی در 
همه شهرستان ها با قدرت و سرعت عمل کنیم چرا که کشاورزی قراردادی با 
حذف واسطه ها، نظارت بر تولید و تضمین در خرید می تواند به تولید بیشتر با 

قیمت مناسب تر برای مصرف کننده منجر شود.
وی با اشاره به اینکه این نوع کشت با هدف تامین منابع مالی برای تامبن نهاده 
هــای  کشــت گندم انجام می گیــرد ، ادامه داد: با توجه بــه برنامه های جامع 
جهادکشــاورزی، عزت و اقتدار کشاورزان در گروی اجرای کامل کشاورزی 

قراردادی است.
باقرزاده همایی ابرازداشت: برای کشت قراردادی گندم قراردادی بین کشاورزان 
و شرکت بازرگانی دولتی ایران منعقد شده است که کشاورزان می توانند نهاده 
های خود را تحویل بگیرند و هزینه های خود را پس از برداشت گندم پرداخت 
کنند و امیدواریم که این روش کمک موثری در جهت تولید گندم داشته باشیم.

در سالجاری 11 هزار ۸۰۰ هکتار گندم در استان هرمزگان کشت شده است

رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان:

یکهزار و ۱۰۰ هکتار از اراضی هرمزگان 
زیرکشت گندم قراردادی رفته است

اقتصــاد کیش -  عطاالله معروفخانی مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشــاره به 
طرح های توســعه ای و  برنامه تولید 1۰ میلیون تن فولاد در اســتان هرمزگان 

خواستار رفع محدودیت های تامین برق و گاز در صنعت شد.
معاون امور صنایع وزارت صمت در بازدید از غرفه فولاد هرمزگان در نمایشگاه 
ایران متافو بر ایجاد نیروگاه برق در هرمزگان تاکید کرد .صادقی نیارکی معاون 
امــور صنایع وزارت صمت در بازدید از غرفه فولاد هرمزگان در نمایشــگاه 
ایران متافو بر ایجاد نیروگاه برق در هرمزگان تاکید کرد. وی مشکل برق صنایع 

را مهم بر شمرد و حل این مشکل را در اقتصاد کشور موثر دانست.
در این بازدید عطاالله معروفخانی مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشاره به طرح های 
توسعه ای و  برنامه تولید 1۰ میلیون تن فولاد در استان هرمزگان خواستار رفع 

محدودیت های تامین برق و گاز در صنعت شد.

تاکید معاون امور صنایع وزارت صمت بر ایجاد نیروگاه برق در هرمزگان؛

برنامه تولید ۱۰ میلیون تن فولاد 
در استان هرمزگان

پرچم مطالبه گری در دست دانشجویان 
است

حجت الاسلام عبادی زاده روز گذشته  به مناسبت 16 
آذر روز دانشجو در تریبون آزاد دانشجویی افزود: نقد 
های ســازنده دانشجویان خطاب به مسوولان باعث 

بهتر شدن و شکل امور می شود.
وی ادامه داد: شجاعت و قاطعیت در بیان ایرادات باید 

ضمیمه هر مطالبه گری برای دانشجویان باشد،مطالبه 
گری هم می تواند فردی و هم اجتماعی باشد.

وی اضافه کرد: تشــکل های دانشجویی ما امروز به 
عنوان نماد و نمود مجموعه های بســیجی مطالبه گر 
هســتند که می توانند به راحتی مطالبات خود را بیان 

کنند.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان ابراز کرد: اولویت 
بندی مطالبات بسیار مهم است، توجه به ظرفیت های 

موجود نیز بسیار دارای اهمیت است.
عبــادی زاده تصریح کــرد: مطالبه گری نیازمند یک 
نفشــه راه اســت، مطالبه گری ما باید هدفمند باشد، 
نقشه مهندسی فرهنگی کشور که به دستور مقام معظم 

رهبری ترسیم شد متأسفانه هنوز اجرا نشده است.
وی خاطر نشــان کرد: نماز جمعه و مســجد جامع 
برای مردم اســت و در آن از مطالبات مردم خواهیم 
گفت؛حلقه وصل مردم و مسوولان نماز های جمعه 
است، ان شاءالله که بتوانیم با عملکرد خود گوشه ای 

از مسائل مردم را حل کنیم.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

اقتصاد کیش -  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: براساس اطلاعات 
موجود در حال حاضر 1۸6 هزار و ۲۰6 نفر معادل ۹۰.6 درصد دانش آموزان بالای 

1۲ سال استان علیه ویروس کرونا واکسینه شدند.
ایرج بیت اللهی روز گذشته  افزود: دریافت واکسن دانش آموزان 1۲ تا 1۸ ساله 
هرمزگان در تامین ســلامت و ایمنی دانش آموزان و تســهیل مراحل بازگشایی 

مدارس مؤثر است.
وی همچنین با اشــاره به واکسیناســیون فرهنیگان هرمزگان که از نهم مردادماه 
همزمان با عید غدیر خم آغاز و طبق برنامه زمانبندی اجرایی شــد، بیان داشت: 
تاکنون ۳۴ هزار و ۲۰6 نفر معادل ۹۸ درصد از فرهنگیان و جامعه هدف آموزش 

و پرورش استان واکسن کرونا را دریافت کردند.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان اظهارداشت: در این طرح معلمان و عوامل 
اجرایی مدرسه های دولتی و غیردولتی، نیروهای حق تدریس و خرید خدمات، 
دانشجو معلمان، سرباز معلمان، مربیان پیش دبستانی، سوادآموزان نهضت سواد 
آموزی، کارکنان اداره های آموزش و پرورش، کارکنان و مربیان کانون های پرورش 
فکری کودکان و نوجوان، استادان دانشگاه فرهنگیان ، کارکنان نوسازی مدارس 
و همه گروه های وابسته به این نهاد که شرایط دریافت واکسن را دارند، واکسینه 

شدند.
بیت اللهی ادامه داد: ۲ درصد باقی مانده فرهنگیان نیز که هنوز واکسن نزده اند، باید 
طبق مصوبه ستاد کرونا هفته ای دوبار با هزینه شخصی تست PCR  انجام دهند.

وی گفت: در برنامه واکسیناسیون پوشش 1۰۰ درصدی فرهنگیان هرمزگان مدنظر 
است که برای اجرایی شدن این مهم، هماهنگی های لازم جهت تزریق واکسن 
به افرادی که در زمان اجرای طرح به بیماری کووید مبتلا بوده و یا اینکه از دوره 

بیماری آن ها کمتر از 6 هفته گذشته، انجام شده است.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در پایان از عموم دســت اندرکاران اجرای 
طرح واکسیناسیون فرهنگیان اســتان به ویژه همکاران پرتلاش حوزه معاونت 
بهداشــتی دانشگاه علوم پزشکی استان قدردانی کرد و گفت: بدون شک تامین 
ســلامت فرهنگیان به عنوان پرچمداران نظام تعلیم و تربیت مهم ترین دغدغه 
آموزش و پرورش در مدت همه گیری این بیماری است و از همه ظرفیت ها برای 

تحقق این مهم بهره خواهد گرفت.

مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان :

بیش از۹۰ درصد دانش آموزان بالای 
۱۲سال هرمزگان واکسن کرونا زدند

      اقتصــاد کیــش - نماینده ولی فقیه در 
هرمزگان گفت: دانشجویان باید به یک مجموعه 
نقش آفرین در جامعه تبدیل شــوند و پرچم 
مطالبه گری ها از مسوولان در دست دانشجویان 

است

اقتصاد کیش-  عملیــات هیدروگرافی و توپوگرافی 
بندرگاه نخل ناخدا در شــرق شهر بندرعباس با هدف 
تهیه نقشه های دریایی و اراضی پسکرانه با مقیاس های 

مناسب آغاز شد.
معاون مهندســی و عمران اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان با اعلام این خبر اظهارداشت: به دنبال بازدید 
اعضای کمیســیون عمران مجلس شــورای اسلامی 
و مدیرعامــل و اعضای هیات عامل ســازمان بنادر و 
دریانــوردی در یازدهــم آبان ماه از پروژه در دســت 
احداث بندرگاه نخل ناخدا بندرعباس، انجام عملیات 
هیدروگرافــی و توپوگرافی این بندرگاه با هدف تهیه 
نقشــه های دریایی و اراضی پســکرانه با مقیاس های 
مناسب جهت انجام مطالعات هیدرودینامیک و طراحی 

سازه های ساحلی و فراساحلی آغاز شد.
عباس کمالی افزود: عملیات هیدروگرافی در دو ناحیه 
شامل زون یک )منطقه یک( با مقیاس یک در ۵ هزار با 
خطوط برداشت اصلی با فاصله ۵۰ متر در جهت عمود 
بر خط ســاحل و خطوط کنترلی با فاصله ۲۵۰ متر و 
عمود بر خطوط اصلی و زون دو )منطقه ۲( با خطوط 
برداشت اصلی با فاصله 1۰ متر در جهت عمود بر خط 
ســاحل و خطوط کنترلی با فاصله ۵۰ متر و عمود بر 

خطوط اصلی انجام می شود.
معاون مهندســی و عمران اداره کل بنادر ودریانوردی 
هرمــزگان، اجرای عملیات احداث و تعیین موقعیت 
نقــاط بتنی به تعــداد ۳ عدد به صورت بتن درجا طبق 
استاندارد در محدوده سایت، برداشت تمامی عوارض 
کمک ناوبری در ساحل تا شعاع 1۰۰ متر بالاتر از حد 
آب در حاشــیه محدوده کاری، عملیات توپوگرافی 
در محدوده عملیات شــامل راه دسترسی توده سنگی 
حدود ۴ کیلومتر و محدوده زمین پســکرانه، ترسیم و 
کارتوگرافی نقشــه ها از جمله فرایندهایی برشمرد که 
در اجرای عملیات هیــدرو گرافی این بندرگاه انجام 

می گیرد.
شــایان ذکر است؛ بندرگاه چند منظوره نخل ناخدا از 
طرح های منحصر بفرد بندری کشور قلمداد می شود که 
با هدف کاهش ترافیک دریایی، دسترسی آسان به جزیره 
هرمز، ایمن سازی سفرهای دریایی و رونق گردشگری 
ساحلی و دریایی در منطقه شرق بندرعباس در دست 

احداث می باشد.
»آبنگاری )هیدروگرافی( اطلاعات پایه ای و زیربنایی 
لازم به منظور شــناخت بهتر پهنه های آبی و مطالعات 
ســاحلی و دریایی را فراهم می کند، به طوری که بدون 
هیدروگرافی، شــناخت پهنه های آبی ممکن نیست و 

توسعه دریایی امکان پذیر نخواهد بود.«
اســکله نخل ناخدای بندرعباس که کار ساخت آن از 

یک دهه شروع شده بود، همچنان زخمی مانده و برای 
تکمیل و پهلوگیری کشتی ها و شناورها چشم به دریا 

دوخته است.
به گزارش ایرنا، 1۰ ســال قبل گفته شد بندرگاه نخل 
ناخــدای بندرعباس  با هدف کوتاه تر کردن مســیر 
بندرعباس به جزیره هرمز در ساحل شرقی بندرعباس 
و ایجاد نخستین بندر تفریحی مسافری به طول چهار 
کیلومتر به عنوان یکی از طرح های مهم و منحصر به  فرد 

در کشور به شکل نخل ساخته می شود.
البته در همــان زمان حرف و حدیت های دیگری نیز 
درباره هدف ساخت آن بر سر زبانها بود و برخی آن را 
یک هدیه رانت گونه به صاحبان مجوز گردشگری و 

تفریحی کنار آن می دانستند.
تاکنــون اظهارنظرهای متفاوتی از ایــن پروژه مهم از 
ســوی مســوولان به ویژه مدیران بنادر و دریانوردی، 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی و اعضای شورای 
شهر بندرعباس شده است که وضعیت آن چگونه اداره 
شود؟ آیا به بخش خصوصی واگذار شود یا دولت آن 

را ادامه دهد.
از آنجایــی که پروژه هــای بزرگ و هزینه برَ همچون 
بزرگراه ها، بنادر و اسکله ها که اعتبار زیادی می برَد لذا 
بخش خصوصی کمتر از آن استقبال می کند؛ از همین 
رو دولت در آن سال ها به امید اینکه بخش خصوصی 
آن را  اداره می کند وارد عرصه هزینه کلان شــد ولی 

نتوانست ادامه دهد.
همچنین بحث هایی از جمله داشــتن مشکل زیست 
محیطی، سپردن به شهرداری بندرعباس با هدف توسعه 
و عمران شــهری و واگذاری به بخش خصوصی نیز 
مطرح بود که امروز پس از یک دهه وقفه در انتظار تعیین 

تکلیف از سوی دولت سیزدهم است.

 واگذاری به شهرداری یا تخریب این پروژه برای نجات 
ساحل بندر عباس از یک فاجعه زیست محیطی و قبول 
کردن این واقعیت که اجرای پروژه از ابتدا اشتباه بود، از 
ســوی دوستداران محیط زیست به عنوان یک راهکار 

اساسی مطرح شد.
  این درحالی است که عباس کمالی معاون مهندسی و 
عمران وقت اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان 
نیز در آن زمان ) اردیبهشت ماه 1۳۹1 ( از پایان ساخت 
بندر چند منظوره نخل ناخدا به  عنوان نخســتین بندر 
نخلی شــکل کشور در بندرعباس در سال 1۳۹۲ خبر 
داد و گفته بود: مدت قرارداد ساخت این بندر 1۸ ماه و 

مبلغ آن را ۳۰۰ میلیارد ریال است.
این اسکله در نهم بهمن  ماه سال 1۳۹۰ با عقد قرارداد بین 
اداره کل بنادر و دریانوردی اســتان هرمزگان و شرکت 
»کران دریا« که مراحل مطالعه خود را توســط شرکت 
»مهندسین مشاور پویا طرح پارس« پشت سرگذاشته 
بود، وارد مرحله عملیاتی شــد و از سال 1۳۹۲ تاکنون 

حدود هشت سال متوقف مانده است.
از ســوی دیگر تعیین تکلیف بنــدرگاه نخل ناخدا از 
خواسته های به حق مردم هرمزگان است که انتظار می 
رود با بازدیدهای اخیر اعضای کمیسیون عمران مجلس 
و مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی این امر به زودی 
محقق شــود؛ چرا که هــدف از احداث بندرگاه نخل 
ناخدا دسترسی آسان به جزیره هرمز و توسعه صنعت 
گردشگری دریایی بوده و با احداث این بندرگاه فاصله 
بندرعباس تا جزیره هرمز به طول 1۰ کیلومتر کاهش 

پیدا می کند.
 همچنین در این مجموعه علاوه بر اسکله و پایانه های 
مســافربری مرکزهای تفریحی، توریستی، تجاری  و 

ورزش های دریایی نیز پیش بینی شده است

عملیات هیدورگرافی بندرگاه چندمنظوره نخل ناخدا 
در بندرعباس آغاز شد


